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Afdelingsvergadering verslag Twente/Eibergen 

 

Locatie: Het Kulturhus Hasselo. 

Datum: 4 november 2019. Begin 19.30 uur. 

 

Aanwezig:  

Namens het Dagelijks Bestuur: Dhr. Debie,  

Namens de afdeling Twente/Eibergen: Mevr. Bal Stofregen Vz., Dhr. De Bats, Dhr. 
Vliek, Dhr. Bal, mevr. Klink-Gerrits, Dhr. Ten Wolde*, Dhr. Fischer*, Dhr. Mooijman*, 
Dhr. Kampjes*, Dhr. Klink secr. 

*Deze personen hebben de verklaring ondertekend m.b.t. de nieuwe wet op de privacyregeling 

 

Afmeldingen: Dhr. Schaaf. 

 

De agendapunten zijn:  

1. Opening afdelingsvoorzitter 
2. Mededelingen 
3. Vastleggen agendapunten 
4. Vastleggen vorig verslag 
5. Benoeming nieuwe secretaris 
6. Stukken t.b.v. de 103e Algemene Vergadering 
7. ABP dreigende pensioenkortingen 
8. Uitvoering Arbeidsvoorwaardenakkoord 
9. Stand van zaken nieuwe loongebouw en pensioenstelsel 
10. Afvaardiging AV 29 november 2019 
11. Wat er verder ter tafel komt  
12. Rondvraag 
13. Sluiting 
 

1. De Vz. Twente/Eibergen opent om 19.30 uur de vergadering en heet allen van 
harte welkom. In het bijzonder de voorzitter van de VBM; de heer Jean Debie. 
 

2. Vz. Heeft geen mededelingen. 
 

3. De agenda wordt vastgesteld; geen bezwaar. 
 

4. Vorig verslag:  
 

a. ad punt 16: Op de vraag, die gesteld werd m.b.t. pensioen en WIA-
uitkering kon ook nu geen antwoord worden gegeven. Wordt 
meegenomen naar de ALV voor de spreker van het ABP. 

b. Op de vraag van dhr. Vliek m.b.t. de te veel betaalde premies voor de 
basisregeling antwoordt dhr. Debie dat het ABP nog voor het eind van 
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dit jaar formeel de officiële premie moet vaststellen. Tevens moet nog 
worden vastgesteld dat het teveel betaalde door de werkgever wordt 
vergoed. In de AV is vastgelegd dat de pensioenpremie m.i.v. 1 januari 
2019 voor 70% wordt vergoed door de werkgever en de werknemer 
30% betaald.  
Noot: In 2019 geldt de middelloonregeling, echter er wordt 
pensioenpremie geheven voor de (aangepaste) eindloonregeling. 
Kortom er wordt te veel premie betaald. Het ABP gaat de teveel 
betaalde premie in een reserveringpotje bewaren, teneinde dit te 
verrekenen met de premie voor 2020. Uiteraard dienen wel eerst de 
premies bekend te zijn. 

 

5. Benoeming nieuwe secretaris. Aangezien er zich geen tegenkandidaten hebben 
gemeld voor de functie van secretaris, wordt dhr. Klink unaniem als secretaris 
verkozen. 
 

6. Stukken t.b.v. de 103e ALV: 
 

a. Dhr. Vliek vraagt hoe het zit met het tekort op de begroting voor 2020, 
zoals wordt vermeld bij het vergaderverslag voor de 103e ALV. Dhr. 
Debie bevestigt dit bedrag en legt uit hoe dit tot stand is gekomen. Het 
wordt o.a. veroorzaakt door extra personeel en a.g.v. dubbeling van 
functies (inwerken nieuw personeel). 

b. T.a.v. het beleidsplan pag. 18: Het plan kijkt 4 jaar vooruit m.a.w. het 
beleidsplan wordt afgestemd op de situaties, die zich binnen de 
komende 4 jaren kunnen voordoen. De grootste wijziging, die zich kan 
voordoen is de wijziging van het regeerakkoord. V.w.b. Defensie is men 
in grote mate afhankelijk van de gegeven ruimte bij Defensie v.w.b. de 
financiën.  Hetgeen de vakbonden willen, moet wel passen binnen de 
beschikbare financiële ruimte, die de regering biedt. 

c. Dhr. Debie geeft uitleg over de beleggingen, die de VBM heeft lopen. 
De reden van de opbouw van dit kapitaal is om ervoor te zorgen dat de 
VBM over 20 jaren nog steeds over voldoende geld kan beschikken om 
de vereniging voort te kunnen zetten. 

 
7. ABP dreigende pensioenkortingen. Dhr. Debie geeft uitleg over de regels t.b.v. 

de pensioenberekening. A.g.v. de lage rente is de rekenrente ook laag. Dit 
houdt in dat de dekkingsgraad ook snel stijgt en daalt bij minieme 
rentestijgingen en dalingen. Daarnaast geeft dhr. Debie nadere uitleg over hoe 
de diverse vakcentrales in elkaar zitten. De SER is o.a. de overkoepelende 
organisatie van alle vakcentrales. De SER adviseert de Tweede Kamer (TK) en 
het kabinet o.a. over de pensioenberekeningen.  
 

8. Het pensioenreglement, zoals overeengekomen tijdens het 
Arbeidsvoorwaardenoverleg (AV) is op 7 november jl. gepubliceerd. 
Aansluitend besproken in het SOD en de pensioenkamer, waarna publicatie 
volgt in de Staats Courant. 
 

9. Loongebouw. Voor het vaststellen van het nieuwe ‘loongebouw’ is er een groot 
probleem gerezen en wel het ‘inpassen’ van alle bindingspremies, die 
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momenteel worden toegekend aan vele groepen (technisch) specialisten. Dit 
probleem geldt momenteel voor zeer veel verschillende categorieën.  
 

 

10.  Afvaardiging ALV 29 november 2019.  De afgevaardigden zijn: Helen Bal-
Stofregen, Bert Klink, James de Bats en Aad Vliek. Uiteraard zijn alle leden 
welkom bij de AV om dit bij te wonen. De afvaardiging is benoemd i.v.m. 
(eventuele) stemming. Afdeling Twente/ Eibergen heeft stemrecht voor 4 
stemmen bij de AV. 
 

11. Wat er ter tafel komt: 
 

a. Verkiezing nieuwe bestuursleden: er zijn 6 nieuwe bestuursfuncties; 3 
zijn er wederom herkiesbaar en er zijn 3 nieuwe leden, die zich 
verkiesbaar hebben gesteld. M.a.w. voor alle 6 functies zijn er 6 
(nieuwe) kandidaten. 
 

12. Rondvraag. 
a. Dhr. Klink stelt dat op Mijn ABP wordt gesteld dat de SVB standaard 

loonheffingskorting toepast op de AOW. Aangezien dhr. Klink voorlopig 
nog geen AOW zal ontvangen, vraagt het ABP alvast aan te geven of 
de loonheffingskorting per 1 december 2019 mag worden toegepast op 
de pensioenuitkering van ondergetekende. Uit de vergadering werd 
medegedeeld dat de loonheffingskorting altijd op het hoogste inkomen 
dient te worden geheven. Dit is belastingtechnisch het beste. Indien het 
pensioen dus hoger is dan de AOW is het raadzaam het ABP de 
loonheffingskorting te laten toepassen. 

b. Dhr. Kampjes vraagt n.a.v. de ALV wat er gedaan gaat worden m.b.t. 
het ouderenbeleid binnen de VBM. Er is in het verleden toegezegd dat 
er binnen de VBM iets zal worden gedaan t.a.v. het ouderenbeleid. Tot 
op heden is er nog geen enkel resultaat waargenomen. 

c. Dhr. De Bats vraagt of het arbeidsvoorwaardenakkoord nog 
doorberekend wordt voor diegene, die vlak voor het akkoord met 
keuzepensioen zijn gegaan? Antwoord: Indien de eerstvolgende 
loonstrook na begin keuzepensioen niet correct is, wordt geadviseerd 
direct bezwaar aan te tekenen tegen de eerste loonstrook van het ABP. 
Dit geldt alleen voor wachtgelders. Men kan het alvast voorafgaand aan 
de loonstrook controleren op de website van de SVB, zijnde Mijn 
Pensioenoverzicht. 

d. Dhr. Vliek vraagt de aanwezigen of deze locatie, waar we voor het eerst 
vergaderen, ieders goedkeuring kan krijgen. Iedereen is voor. 

e. Tijdens de ALV van 29 november a.s. zal Dhr. Van Vliet van het ABP 
aanwezig zijn om een lezing te geven en vragen te beantwoorden. Om 
ervoor te zorgen dat dhr. Van Vliet antwoorden op prangende vragen 
schuldig moet blijven of er geen antwoord op kan geven op dat 
moment, is het raadzaam vragen vroegtijdig door tussenkomst van het 
DB  aan Dhr. Van Vliet te doen toekomen.  

f. Dhr. Bal vraagt hoe de VBM staat tegenover het bericht dat in de media 
is verschenen, om buitenlandse militairen te werven om de ‘gaten’ 



4 
 

binnen de Nederlandse Krijgsmacht op te vullen? Het antwoord van 
Dhr. Debie was zoals al te verwachten viel: “Pertinent tegen”. 
 

13.  Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21.43 uur de vergadering 
en dankt alle aanwezigen voor hun inbreng. 

 

Secretaris Twente/Eibergen    Voorzitter Twente/Eibergen 

 

 

 

B.F.M. Klink       H.P. Bal-Stofregen 


